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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a fóti gyermekotthon lakóival?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A fóti Károlyi István Gyermekközpont bezár, a gyermekeket Kalocsán, Aszódon, Zalaegerszegen és
Budapesten helyezik el. Megdöbbentő, hogy a kormány olyan intézményekbe viszik a gyermekeket,
amelyekről  az  ombudsman  már  korábban  is  megállapította,  hogy  bántalmazzák  az  ott  élőket,
rosszak az életkörülmények és túlzsúfoltak az intézmények. Sőt a Gyermekközpont területén több,
mint  90  nyugdíjas  ember  is  él,  akik  korábban  a  gyermekváros  lakói  voltak  és  most  az  utcára
kerülhetnek.  A  Gyermekközpont  épületeit  néhány  éve  újították  fel  uniós  pénzből,  és  így
megfelelnek a kitagolással kapcsolatos szabályoknak ellentétben azokkal az épületekkel, amelyekbe
most kerülnek ezelk a rászoruló gyermekek. Információink szerint az ingatlan Mészáros Lőrinc és
Tiborcz István köreihez kerülhet. Kérem a helyzet tisztázása érdekében válaszoljon a következő
kérdésekre.

Miért helyezik el a gyerekeket túlzyúfolt intézményekbe?

Lehetséges-e, hogy a testvéreket emiatt el kell szakítaniuk egymástól?

Vannak-e egyébként  menekültstátusszal  rendelkező gyermekek az intlézményben és ha igen,  ők
hova kerülnek?

Mi  less  a  sorsa  az  ott  élő  nyugdíjasoknak?  megtarthatják-e  a  lakásukat,  vagy  biztosítják  az
elhelyezésüket?

Kinek adják el a nagy értékű ingatlanokat?


